
سواره از پیاده خبر ندارد!

دلمان می خواهــد همچنان در لاک خودمــان بمانیم و 
دم نزنیم اما وقتی نوبت رســانه های بینوا و بخصوص نوع 
مکتوب آن ها می شــود که نزدیک دو دهه است نه ازنظر 
محتوا بلکه از جهت اقتصادی و تامین معیشــت شغلی رو 
بــه افول می روند طاقتمان طاق می شــود و از این تعجب 
می کنیم که چگونه بعضی از کارشناســان این رشته هم 
بالای گود نشســته اند و می گویند لنگش کن؟! نمایشگاه 
مطبوعات هم پس از شــش ســال در کما ماندن بالاخره 
سر از لاک خود بیرون آورد و بعد از کشمکش های متعدد 
بین نهادهای مختلف قرار بود هفته قبل و طولانی تر برگزار 
شود؛ اما بازهم به تأخیر افتاد تا بالاخره از ۲۹ این ماه یعنی 
آخر بهمن ۱۴۰۲ تعدادی از اصحاب دولتی یا وابســته به 
آن توانستند ارقام کلان اجاره محل و تجهیزات را بر اساس 
توانشان در متراژهای مختلف پرداخت کنند و با به همراه 
آوردن اقلامــی دویی و بایگانی های خــود و نه چیزهای 
تــازه و نوبرانه به این محیط ماســیده دل وزیر فرهنگ و 
ارشاد اســلامی را به این خوش کنند که پس از برگزاری 
دست وپاشکسته جشــنواره های فیلم، موسیقی و تئاتر و 
در پایان تلفیقی، توانســته است محفلی هم برای رسانه ها 
علم کند تــا به مدت چهار روز و نیــم در مصلای تهران 
حضور بهم رســانند. البته پیدا کردن وســیله حمل ونقل 
برای رسانه و اهل قلم های شهرستانی بسیار مشکل بود اما 
چندتایی از آن ها که دمشان به نهاد یا ارگانی متصل بودند 
توانستند خود را به مصلا برسانند و بعضی از ادارات همسو 
نیز اردوهایی یک روزه بــرای تعدادی از خبرنگاران فراهم 
نمودند تا با اتوبوس های اجاره ای عازم شده و تجلیل هایی 
نیز برگزار کنند که متولی رســانه های داخلی وزارت خانه 
هم بتواند چند روزی از شغل دوم خود در یکی از نهادهای 
زیارتی مرخصی بگیرد و ســری به این دوره همی نیمچه 

دولتی بزند! 
البته همــه این ها روال عــادی برگزاری یــک اجتماع 
دست وپاشکســته و تقریبــا اجباری اســت زیــرا وقتی 
اکثریتی به دلایــل مختلف ازجملــه معضلات پیچیده 
اقتصادی و گرانی لجام گســیخته در همــه امور قادر به 
تأمیــن اینگونه هزینه ها نیســتند و بالطبع در این جمع 
حضور ندارند نمی توان اســم آن را نمایشگاه گذاشت تا 
چندتایی به نشست های هم اندیشی فرمایشی بپردازند و 
ضمن آن بفرمایند »چرا باید به دنبال جوانان باشــیم که 
به چه دلیل رأی دهند. تنها دلیل این اســت که رســانه 
و مطبوعات نقــش خود را به تدریج انجــام نداده اند. در 
دقیقه ۹۰ بســته های فوری تولید می کنند و در جامعه 
نشــر می دهند که هیچ کس هم پذیرش ندارد. رســانه و 
مطبوعات کشــور ما در بازنمایی ها بایــد نقش آفرینی و 
مردم را به تدریج امیــدوار کنند، نه در پروژه یک ماهه یا 
۱۵ روزه نقش ایفا کنند تا امیدآفرینی در کشــور عملی 
شــود. امیدآفرینی یک پروسه است که در مقاطع کوتاه 
امکان پذیر نیســت. ما پروژه دیگری داریم که از دریای 
عمــان آب را بــه منطقه کویــری در جغرافیای کم آب 
کشــور منتقل کنیم، کدام یک از مــردم در جریان این 
پروژه عظیم هســتند و به داشته هایشان افتخار می کنند 
و نخســتین چیزی که مطبوعات و رســانه می توانند به 
مردم القاء کنند این است که به کشورشان افتخار کنند. 
بیشــترین احترام به زنان در کشور ما گذاشته می شود، 
چندی پیش مطلبی از یک زن ایرانی مقیم ســوئد دیدم 
که احساس مسئولیت کرده بود و ادعا می کرد، بیشترین 
احترام به زنان نســبت به کشــورهای غربــی در ایران 
گذاشته می شود. در کشــورهای غربی زنان هم پابه پای 
مــردان باید کار کنند. حتی مخارج خود را هم بپردازند. 
مردان به هیچ عنوان زیر بار مخارج زن و زندگی نمی روند 
تا حدی که برای رفتن به رســتوران اگر زن هزینه های 
پرداخت غذا را نداشته باشد، همسرش پرداخت نمی کند 
اما در کشور ما بر اساس احکام جمهوری اسلامی معطوف 
بر این است که مرد مســئول تامین همه هزینه های زن 
اســت. حتی مادری که به بچه خودش شــیر می دهد، 
شــوهر باید اجرت المثل بدهد؛ یعنی دین و حکومت ما 
بســیار برای زن احترام قائل است. رســانه ها باید این ها 
را بازنمایی کند. معتقد هســتم که رســانه های ما باید 
واقعیت هــا را به جامعه منتقل کنند تــا جامعه ما امید 
پیدا کند. رســانه و مطبوعات قدرت بالایی دارند، قدرت 
بالایی همچون موشک های بالستیک در جنگ سخت، اما 
در کشــور ما همچون یک فشفشه عمل می کنند. تفاوت 
جنگ نرم و سخت در این است که وقتی یک موشک در 
جایی می خورد و تلفات می دهد، همه متوجه می شوند و 
همه فرماندهان هوشیار هستند که اگر موشک منطقه ای 
را هــدف گرفته، نتواند منطقه دیگری را منفجر کند، اما 
در جنگ نرم موشک هایی که می خورد، باورهای مردم را 
تغییر می دهد و هیچ کس متوجه نمی شود تمام باورهای 
افــراد را تغییر می دهد و فرماندهان جنگ نرم هم خواب 
هستند و احســاس خطر نمی کنند، این خطر که می آید 
امید و سرمایه را از بین می برد و در هم می کوبد، امروزه 
در روش های انتقال پیام، مســتقیم گویی آخرین روش 
بــرای مخاطب فعالی اســت که خود بــه دنبال مطالب 
رسانه و مطبوعات است اما برای مخاطب منفعل به یقین 
مســتقیم گویی اثر مثبت ندارد، بلکه اثرات منفی هم در 

پی دارد.«
آنچه گفته شــد برشــی بود از گزارش روزنامه شهروند 
ارگان جمعیت هلال احمر در شــماره پنجشــنبه ســوم 
اسفند و گویا کســانی که روی صندلی های این میزگرد 
نشســته بودند از وضعیت بغرنج رسانه های مستقل خبر 
ندارند که هرکدام با چنگ و دندان توانســته اند همچنان 
روی پــای خود باشــند. حــالا اگر به نظر ایــن نیمچه 
کارشناســان تقریبا از همه جا بی خبر و ســیرهایی که از 
گرســنه خبر ندارند و ســوارانی که از پیاده بی اطلاع اند، 
بهتر است بدانند رســانه ها اگرچه نتوانستند به قول این 
گروه رســالت خود را به خوبی پیاده کنند که بیشــتر به 
خاطر بی توجهی متولیان فرهنگ و ارشــاد اســلامی به 
وضعیت پیچیده آن هاست زیرا ناچارند همکاران تحریریه 
خود را از میــان نیروهای پروژه ای انتخاب کنند نه ثابت 
تا با کمترین هزینه صفحات بســته شود. پرواضح است 
خودرویی که بنزین نداشــته باشــد حرکــت نمی کند 
اما شــما از او می خواهید تا ســرعت بگیــرد؟! متولیان 
برگزاری نمایشــگاه به جای تشــویق اقتصادی از جامعه 
مطبوعــات و عدم دریافت هیچگونــه وجهی بابت اجاره 
غرفه و امکانات مربوطه و ارائه یارانه، از آن ها انتظار دارند 
پیرامون انعکاس موفقیت ها چابک تر باشند که البته تا به 
امروز غیردولتی های آن ها علی رغم همه دســت تنگی ها، 
گشــاده رو بوده اند و وظیفه و رســالت خــود را به نحو 
مطلوب و حتــی بهتر از رســانه های دولتی و خصولتی 

انجام داده اند.

بیتوجهیتاکی؟!

منوچهــر متکی گفــت: ما بر اســتمرار اســتفاده از حق 
ملت برای شــرکت در تعیین سرنوشــت خــود به عنوان 
میراث امــام)ره( همواره دفاع می کنیــم و هیچ انتخاباتی 
 را تحریــم نمی کنیــم و آن را منوط و مشــروط به هیچ 

نتیجه ای نمی کنیم.
به گزارش خبرنگار سیاســت روز منوچهر متکی دیروز در 
نشســت خبری که با حضور کاندیداهای شــورای وحدت 
در تهران برگزار شــد با بیان اینکه مــا در کنار ماموریت 
اصلی حضور در مناســبت ها، یوم الله ها و رخدادهای مهم 
کشــور را در دستور کار داریم، گفت: انتخابات  یکی از این 
سرفصل های مهم است که شورای وحدت معتقد است باید 

حضور جدی و کارسازی داشته باشد.
سرلیســت انتخاباتی شــورای وحدت خاطرنشان کرد: ما 
بر اســتمرار اســتفاده از حق ملت برای شرکت در تعیین 
سرنوشــت خود به عنــوان میراث امــام)ره( همواره دفاع 
می کنیــم و هیــچ انتخاباتی را تحریــم نمی کنیم و آن را 
منوط و مشروط به هیچ نتیجه ای نمی کنیم ؛ مردم نتیجه 

انتخابات را معلوم می کنیم.
سخنگوی شورای وحدت تاکید کرد: شورای وحدت معتقد 
اســت که باید فهرستی از مسائل کشــور را تهیه و مورد 
بحث و بررســی قرار دهد. تاکید ما این اســت که باید به 
سرفصل های مشترک درباره مشــکلات مختلف رسیده و 
بــرای رفع آن راهکاری را بیاندیشــیم و بعد از انتخابات و 
صرف نظــر از نتیجه انتخابات با دعــوت از صاحب نظران 
حوزه های مختلف، بررسی و رفع مشکلات و مسائل کشور 

را در دستور کار داریم.
وی افزود: جوانان مملو از اندیشــه های نو هستند و توجه 
به جوانان و پایین بودن میانگین ســنی شــورای وحدت 

نشــان دهنده آن اســت که ما بــه جوانان توجــه داریم؛ 
جوان ترین فردی که در لیست شورای وحدت حضور دارد، 
۳۲ سال سن دارد، اما جوان بودن وی تنها ویژگی  او نیست 
و این نامزد شــورای وحدت، دکترای انرژی هسته ای دارد 

و مخترع است.
متکــی با بیان اینکه ما هم نماینــده حوزه کارگری و هم 
نماینده حوزه کارفرمایی را در فهرســت خود داریم، اظهار 
کرد: شناخت از مســائل کارگری برای رفع مشکلات این 
قشر بسیار مهم است، همچنین در فهرست خود از بزرگان 
و روحانیون هم دعوت کردیم. یک روحانی عضو فهرســت 
شــورای وحدت، دارای دکترای امنیت ملی اســت و یک 
روحانی دیگر هم دکترای اقتصاد دارد. وی افزود: بانکداری 
و ساختار بانکی و پولی کشورمان، نیاز به تحول دارد. شعار 

انتخاباتی ما نیز تحول برای زندگی بهتر است.

متکــی تاکید کــرد: یکی از نــکات مهمی کــه در همه 
مناسبت های جمهوری اسلامی مورد توجه جهانیان است، 
مشــارکت مردم اســت و محور اصلی فرمایشات رهبری 
مشــارکت بالا است. میانگین مشــارکت در انتخابات های 
ایران از میانگین مشارکت در کشورهای دیگر بیشتر است.
وی با اشــاره به اینکه موسسات نظرسنجی در بررسی های 
خود بیان می کنند که هنوز بروز و ظهور لازم از اراده مردم 
برای حضور در انتخابات وجود ندارد، اظهار کرد: اما مردم 
ما پدیده ساز هستند. شاید مردم ما به دلیل مشکلاتی که 
دارند، مشــارکت خود را بروز ندهند اما در میدان و عرصه، 
حضور خود را نشــان می دهند. وی با بیان اینکه ما ضمن 
حمایت از دولت، نقدهای منطقی و دلســوزانه خودمان را 
به امر کشــورداری و حکمرانی بیان می کنیم، افزود: ما از 
نام آشــنایانی که مســبب وضع موجود بودند عبور کردیم 

و به دنبال دردآشــنایانی گشــتیم که با تخصص، تعهد و 
شناخت مسائل کشور می توانند راهکار ارائه دهند.

سرلیســت انتخاباتی شــورای وحدت تاکید کرد: بنابراین 
فهرست شورای وحدت برآمده از حضور دردآشنایانی است 
که در حوزه های مختلف مورد نیاز کمیسیون های مجلس 

و مردم توانمندی و تخصص دارند.
متکی همچنین مواضع مجلس و بســیاری از نمایندگان را 
انقلابی دانســت اما در عین حال عملکرد مجلس یازدهم را 
قابل دفاع ندانســت و گفت: در ۳.۵ ســال مجلس یازدهم، 
موشــک گرانی ها سیر صعودی خود را ادامه داد. وی درباره 
همگرایــی جبهه پایداری با شــورای ائتــلاف در انتخابات 
پیش رو، گفت: وقتی لیســت خود را بســتیم بعد از آن از 
جریان های مختلف با افرادِ لیســت ما تماس گرفته شد که 
از لیســت شــورای وحدت بیرون بیایید که این کار بسیار 
ناشایســت بود، این را بگویم که حال و هوای شهر ما خوب 
نیست و سیاسیون این حال و هوای شهری را سردتر نکنند.

متکــی در ادامه این نشســت خبری بــه انتخابات کنگره 
آمریکا اشــاره و خاطر نشــان کرد: ۶ ماه قبــل انتخابات 
کنگره آمریکا را داشــتیم و ۳۰ درصــد از مردم آمریکا در 
این انتخابات شــرکت کردند. انتخابات اخیر ما مربوط به 
ســال های ۹۸ و ۱۴۰۰ است که در آن به ترتیب ۴۳ و ۴۸ 

درصد مشارکت مردم را داشتیم.
وی دربــاره نقش ایران در بهبود وضعیــت غزه نیز گفت: 
اقدامات رژیم صهیونیستی تبدیل به نسل کشی شده است 
و مردم غزه به صورت شبانه روزی کشته می شوند و بسیار 
متاســفیم که سازمان های بین المللی به وظایف خود عمل 
نمی کنند. نگاه ایران آن اســت که حق مردم فلسطین در 

تعیین سرنوشت شان باید محترم شمرده شود.
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گزارش
سر لیست انتخاباتی شورای وحدت: 

انتخاباترامشروطبههیچنتیجهاینمیکنیم

رئیس شــورای ائتلاف نیروهای انقلاب اســلامی گفت: نبودن برخی نمایندگان 
فعلی در فهرســت ما دلایل خاصی که مثلا نمره منفی داده باشیم ندارد؛ شورای 

ائتلاف بنا داشت در فهرست خودش نسبت به دوره قبل تحول ایجاد کند.
نشســت خبری غلامعلی حداد عادل رئیس شــورای ائتــلاف نیروهای انقلاب 

اسلامی)شانا( دیروز در تسنیم برگزار شد.
رئیس شورای ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی گفت: ملتی که انقلاب را به وجود 
آورده، با فداکاری خود آن را ادامه داده است. ما به عنوان شورای ائتلاف نیروهای 
مردمی انقلاب اســلامی فهرستی به مردم تهران عرضه کرده ایم و تصور می کنیم 
در شــهر بزرگی مانند تهران و در ســایر شهرهای بزرگ، برای توده مردم امکان 
آشــنایی با تمامی نامزدها وجود ندارد و احزاب و تشــکل های سیاسی می توانند 

وظیفه خود را در معرفی افراد شایسته به مردم ایفا کنند.
وی بــا بیان اینکه این به معنای مجبور بودن مردم به رأی دادن نیســت و بلکه 
مردم آزادند و انتخاب با مردم و این حق مردم اســت، گفت: ما از حدود شــش 
ماه پیش یعنی از اواخر شــهریورماه فعالیت انتخاباتی خود را در سراســر کشور 
آغاز کردیم و در سراسر کشور کارگروه های انتخاباتی را تشکیل دادیم و سازوکار 

ثبت نام و مراحل بعدی را به استان ها ابلاغ کردیم.
حداد عادل تصریح کرد: ما ۲۰ نفر را از اواخر هفته گذشته نهایی کردیم و چند 
روز صرف نهایی کردن فهرست شد و دوستان پایداری ۸ نفر را به ما اعلام کردند 
و بالاخره این فهرست به این کیفیت منتشر شد که ترکیبی از نامزدهای ما و ۸ 

نفر از آقایان پایداری است و دو نفر هم از شهرری و اسلامشهر است.
وی در ادامه تاکید کرد: خط قرمز ما در انتخاب افراد، یکی مخالف دولت نبودن 
اســت؛ یعنی ما دولت آقای رییســی را از خودمان می دانیم و پشــتیبانی از این 
دولت را وظیفه خود می دانیم و می خواهیم مجلســی تشــکیل شود که با دولت 
همکاری کند؛ در عین اینکه نقد و بررســی در لوایح وظیفه مجلس اســت ولی 
مجلســی نمی خواهیم که نقطه مقابل دولت باشد و بلکه مجلسی می خواهیم که 
مددکار دولت باشــد. وی در پاسخ به سوالی در خصوص نامه مهدی یزدی خواه 
درباره حوزه انتخابیه شــهر ری و حواشــی ایجاد شــده درباره نامزد نهایی این 

حوزه انتخابیه گفت: ما شهر ری و اسلامشهر را به منزله دو شهرستان گرفتیم و 
همان ســازوکاری را که در مورد شهرستانها  اعمال کردیم در این دو شهرستان 
نیز اعمال کردیم. از شــهر ری فردی معرفی شده بود که ۱۱7 رای آورده بود و 
شورای انتخاب با توجه به رای او ایشان را پیشنهاد کرد منتها در آخرین ساعات، 
شــورای نگهبان نظرش نســبت به این فرد عوض شد و به ما اطلاع دادند که رد 

صلاحیت شده است.
حداد عادل در پاسخ به سوالی درباره حذف و اضافه افراد در لیست، گفت: نبودن 
نمایندگان فعلی مجلس در فهرســت شــانا به این موضوع بــود که قصد تحول 

داشتیم؛ از این رو شورای ائتلاف قصد تغییر و تحول در لیست خود داشت.
حداد عادل درخصوص وجود انتقاداتی بر جریان انقلاب و شــورای ائتلاف درباره 
وجود پدرخواندگی، گفت: انتخابات صحنه رقابت و وقت همین حرف هاست؛ اگر 
این حرف ها را نزنند، بازار انتخابات داغ نمی شــود و برخی انصاف دارند و برخی 

هم انصاف ندارند.
رئیس شورای ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی گفت: در خصوص کیفیت فهرست 
مــا هم باید بگویم در بیــن این ۳۰ نفر ۲۴ نفر از نظر تحصیلات دکتری دارند و 
بیشترشــان تدریس می کنند و یا استاد نمونه دانشگاه هستند. ۶ نفر زن هستند 
و میانگین ســنی نامزدها ۴۲ ســال اســت و این ابتکار و تحول تازه است. این 
میانگین ســنی از میانگین سنی لیست قبلی ما کمتر است که نشان می دهد ما 
به جوان گرایی توجه ویژه داریم. حدادعادی ادامه داد: در این لیســت یک نفر از 
شــهرری و یک نفر از اسلامشهر حضور دارند. ۱۰ نفر به خانواده معظم شهدا، ۳ 
فرزند شهید و سردارانی مانند آقای قالیباف و کوثری از یادگاران دفاع مقدس و 

تعدادی رزمنده و جانباز نیز حضور دارند. ۱۶ نفر سابقه نمایندگی مجلس دارند 
و ۱۴ نفر برای نخستین بار به مجلس معرفی می شوند.

بنای ما تخریب دیگران نیست
حداد عادل در پاســخ به سوال تســنیم، مبنی بر اینکه طی چند هفته گذشته 
شــاهد برخی تخریبها و بداخلاقیهــا در رقابتهای انتخاباتی در درون خود جبهه 
انقلاب و جریان اصولگرا بودیم که ممکن اســت دلزدگیهایی در بخشی از مردم 
هم ایجاد کند. موضع شــما در برابــر این گونه رفتارهای انتخاباتی چیســت؟، 
گفت: بنای ما تخریب دیگران نیســت و پاسخگویی به دشنام و افتراها را نداریم. 
همچنین مردم ما عموما عقلانیت بیشــتر از هیجان های کاذب می پسندند ؛ از 
این رو این تخریب ها یک حربه انتخاباتی اســت و برای ما شکست در انتخابات 
وارد شــدن به بداخلاقی های انتخاباتی است پس به گفته رهبری ما وارد این بد 
دهانی ها نمی شویم. وی در پاسخ به سوالی درباره عملکرد مجلس یازدهم گفت: 
البته شــاید اگر خودخواهی در من باشد بگویم مجلس هفتم ولی به هرحال به 
مجلس یازدهم به واســطه کارنامه ای که داشته نمره قبول می  دهم. این مجلس 
در مسائل مربوط به مالیات، بیمه، بانک مرکزی، مجوزهای کسب و کار،  اصلاح 
قانون نظام صنفی مصوبات خوبی داشته بنابراین مجلس یازدهم را موفق میدانم 
و امیــدوارم مجلس دوازدهم بتواند کارهای ناتمام مجلس یازدهم را تمام کند از 
جمله ساماندهی فضای مجازی که به دلیل پیچیدگی هایی که داشت به سرانجام 

نرسید را به سرانجام برساند. 
او همچنین در پاســخ به سوالی درباره لایحه عفاف و حجاب، گفت: درست است 
که رعایت حجاب  مســتلزم اعتقاد است و حجاب یک امر شرعی است که وقتی 
کســی معتقد باشد، آن را رعایت می کند. جمهوری اسلامی ایران یک جمهوری 
سکولار نیست و بر پایه دین استوار شده است؛ انقلاب اسلامی یک انقلاب دینی 
بوده و حکومت ما حکومت اســلامی است و آنچه در اسلام حرام شده، حکومت 
ما هم آن حکم را در جامعه اجرا می کند. فعالیت فرهنگی لازم است ولی هر امر 

فرهنگی باید یک قانون هم داشته باشد.

رئیس شورای ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی:

 خط قرمز شانا مخالف نبودن 
نامزدهای انتخابات با دولت است

رییس ســتادکل نیروهای مســلح گفت: میزان اشتیاق 
مردم بــرای حضور در پای صندوق هــای رأی، روند رو 

به رشدی دارد.
سردار سرلشکر پاسدار »محمد باقری« رییس ستادکل 
نیروهای مســلح با اشــاره به انتخابات مجلس شورای 
اســلامی و خبرگان رهبری اظهار داشــت: اتفاق بسیار 
بزرگی در پایــان این هفته، در کشــور عزیزمان برقرار 
اســت؛ انتخابــات مجلس شــورای اســلامی و مجلس 
خبــرگان رهبری که هر دو نهاد نقشــی مهم در تعیین 
سرنوشت کشور و پیشبرد اهداف نظام و انقلاب اسلامی 

دارند.
سرلشــکر باقری افزود: ما چه بــه لحاظ فردی و چه به 
لحاظ ســازمانی مسئولیت های بســیار سنگینی در هر 
دو انتخابات داریــم. باید در جهت افرایش بصیرت خود 
و اطرافیان مــان تلاش کنیم تا با شــور و اشــتیاق پای 

صندوق های رأی حاضر شــده و انتخابی آگاهانه انجام 
دهیم. رییس ستادکل نیروهای مسلح ادامه داد: از سوی 
دیگر به لحاظ سازمانی، نیروهای مسلح با ارتقاء بصیرت 
بسیجیان عزیز و برقراری امنیت انتخابات، نقشی اساسی 
در افزایش بینش جامعه و شــور و حضــور مردم برای 

شرکت در انتخابات دارند.
رییس ستادکل نیروهای مسلح ادامه داد: نظرسنجی های 
چهار روز اخیر نشــان می دهد که میزان اشتیاق مردم 
برای حضــور در پــای صندوق هــای رأی، روند رو به 
رشــدی دارد و آنچــه که در این هفتــه و در چهار روز 
باقیمانده تا انتخابات، انجام می شــود قطعاً تاثیر اساسی 
در ارتقــاء حضور پرشــور مردم دارد. ان شــاءالله مردم 
عزیزمان با بصیرت کامل، بهترین ها را برای کرسی های 
 دو مجلــس شــورای اســلامی و خبــرگان رهبــری، 

انتخاب کنند.

سرلشکر باقری:

 اشتیاق مردم برای حضور در پای صندوق های رأی 
رو به رشد است

رئیس ستاد انتخابات شهرســتان تهران از فراهم شدن 
امــکان دسترســی برخط به اســامی و کــد نامزدهای 
انتخاباتــی در انتخابات پیش رو در حوزه انتخابیه تهران 

خبر داد.
حامد شایان در حاشیه نخستین اجتماع نامزدهای حوزه 
انتخابیه تهران گفت: در شــعبه های رای گیری رمزینه 
)کیوآرکدهایی( تعریف شــده که شــرکت کنندگان در 
انتخابــات می توانند با تلفن همراه خود آن را اســکن و 
به نام و کد داوطلبان دسترسی پیدا کنند. شایان افزود: 
برای افرادی هم که به گوشــی های هوشمند دسترسی 
ندارند، اسامی نامزدها چاپ شده و در حال آماده کردن 

برای نصب در شعبه های رای گیری هستند.
رئیس ســتاد انتخابات شهرستان تهران همچنین گفت: 
۳۸۲۶ شــعبه رای گیری در تهران تعبیه شــده و ۳۶ 
شــعبه در حــوزه اقلیت ها داریم که شــعبه ها در حال 

جانمایی اســت. شــایان افزود: در تهران شعب ویژه ای 
در نظر گرفتیم کــه همه عوامل اجرایــی انتخابات در 
آن حتی پلیس خواهران هســتند، البته در این شــعب 
از آقایان هم رای گیری می شــود. وی همچنین گفت: 
شــعب ویژه رای اولی هم در تهران در نظر گرفته شده 
و در برخــی شــعب یادبودی به نام شــهید آرمان علی 
 وردی که در انتخابات گذشته جزو عوامل اجرایی بودند، 

برگزار می شود.
حامد شــایان افزود: در حال ارســال ملزومات انتخابات 
مانند تعرفه به شعبه های رای گیری هستیم و نامزدهای 
انتخابات می توانند به ازای هر ۵۰ صندوق، یک نماینده 
را در حوزه هــای اخذ رای معرفی کنند. رئیس ســتاد 
انتخابات شهرســتان تهران تاکید کرد: مهلت نامزدهای 
انتخابات برای تبلیغات ساعت هشت صبح پنجشنبه ۱۰ 

اسفند به اتمام می رسد.

رئیس ستاد انتخابات شهرستان تهران خبر داد:

 امکان دسترسی برخط به اسامی 
و کد نامزدهای انتخاباتی در تهران

روزنامه نگار پیشکسوت
حسن  روانشید

امیر دریادار ایرانی:

 ظرفیت های صنعتی »نداجا« را 
در اختیار دانشگاه ها قرار می دهیم

فرمانده نیــروی دریایی ارتش)نداجا( گفت: مــا ظرفیت های صنعتی خود را به 
صورت کامل در اختیار دانشگاه قرار خواهیم داد و آمادگی کامل تعامل با محیط 

دانشگاهی را داریم.
امیر دریادار »شهرام ایرانی« فرمانده نیروی دریایی ارتش جمهوری اسلامی ایران 
در دانشــگاه امیرکبیر اظهار کرد: امیدوارم استفاده از ظرفیت علمی دانشگاه ها 

بتواند در توسعه توان دفاعی و علمی کشور تأثیرگذار باشد.

وی در ادامه با اشــاره به حمایــت نیروی دریایی ارتــش از پروژه های علمی و 
دانشــجویی افزود: امیدواریم تشــکیل کمیته مشــترک در تعامل بیشــتر بین 
دانشگاه ها و نیروی دریایی ارتش بتواند تداوم داشته باشد و برای کشور و نیروی 

دریایی بازخورد داشته باشد. 
امیر ایرانی گفت: امروز افتخار داریم ناوشــکن دنا بعد از مأموریت مقتدرانه ۸۶ 
امروز در رزمایش مشــترک کشور هندوستان با حضور بیش از ۵۰ کشور شرکت 
کرده و توان ایرانی را به رخ جهانیان می کشد. وی گفت: ما ظرفیت های صنعتی 
خود را به صورت کامل در اختیار دانشگاه قرار خواهیم داد و آمادگی کامل تعامل 

با محیط دانشگاهی را داریم.
امیــر ایرانی افــزود: مهم ترین برنامه مــا در نیروی دریایی ارتش، اســتفاده از 
ظرفیت هایی است که به طرح اجرایی و توسعه ناوگان کشور ختم شود؛ در بحث 
توسعه و به روزرسانی تجهیزات هم ما مرکز رشد داریم که دانشگاه حضرت امام 

خمینی)ره( آمادگی همکاری و کلاس بندی شناورها را با همکاری دانشگاه های 
دیگر دارد. وی تاکید کرد: در بحث آموزش و دانشــگاه ها هم از احداث دانشگاه 
در نقاط محروم و حضور اســاتید و دانشــجویان باعث توسعه و سرعت مناطق 

کاربردی و استراتژیک خواهد شد.
در بخش دیگــری از این دیدار، »حمید زراعت گر« رییس دانشــگاه امیر کبیر 
ضمــن اعلام آمادگی همکاری در زمینه طراحی و توســعه صنایع دریایی گفت: 
ایران علاقه مند به حضور در قطب جنوب اســت و الان کشورهای زیادی در این 
محیط بزرگ علمی پایگاه دارند. نیازهای حضور علمی مقتدرانه کشــورمان در 
حال بررســی است. زراعت گر در ادامه افزود: ما بســیار علاقه مند به فعالیت در 
حوزه دریا هستیم تا در طراحی، بررسی و طراحی مفهومی کشتی های یخ شکن 
برای نیروی دریایی ارتش با استفاده از تیم دانشگاهی و علمی دانشگاه همکاری 

مثمر ثمر داشته باشیم.


